

Date: 29/08/2023
REF: Ref: SFT/ AB/CM/ /23

التاريخ:
الإشارة:

To: Boursa Kuwait Stock Exchange Co.
Kuwait

السادة/ شركة بورصة الكويت للأوراق المالية
المحترمين دولة الكويت

Subject: Disclosure of Material Information
regarding the CMA approval on the
merger execution

الموضوع: إفصاح عن معلومة جوهرية بشأن موافقة هيئة أسواق
المال على تنفيذ الاندماج

With reference to the above subject, and the requirements of chapter four module 10 (Disclosure and Transparency) of the executive bylaws of law No.7 of 2010, regarding the regulation of securities activity as amended, regarding the disclosure of material information and announcement mechanism thereto.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه وعملاً بأحكام الفصل الرابع من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، فيما يتعلق بالإفصاح عن المعلومات الجوهرية وألية الإعلان عنها.

Attached is the disclosure form of material information.

نرفق لكم طيه نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،



عبدالله حمد التركيت
Abdullah Hamad AlTerkait
رئيس مجلس الإدارة
Chairman



Material Information Disclosure Form

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Date:	Listed Company	الشركة المدرجة	التاريخ:
29/08/2023	Al Safat Investment Company	شركة الصفاة للاستثمار	2023/08/29
Material Information		المعلومة الجوهرية	
<p>We are pleased to inform you that Al-Safat Investment Company has obtained the CMA approval to execute the merger by way of amalgamation between Al-Safat Investment Company and Cap Corp Investment Company whereby Al-Safat Investment Company will be the merging entity and Cap Corp Investment Company will be the merged entity, pursuant to Module 9 (Mergers and Acquisitions) of the Bylaws of Law No. 7 of 2010, regarding the establishment of the Capital Market Authority and the regulation of securities activities as amended, and the Companies Law No. 1 of 2016 and its Bylaws, as amended.</p>		<p>تود شركة الصفاة للاستثمار إفادتكم بحصولها على موافقة هيئة أسواق المال على تنفيذ الاندماج عن طريق الضم بين شركة الصفاة للاستثمار و شركة كاب كورب للاستثمار بحيث تكون شركة الصفاة للاستثمار هي الشركة الدامجة، و شركة كاب كورب للاستثمار هي الشركة المندمجة، وذلك عملاً بأحكام الكتاب التاسع (الاندماج والاستحواذ) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية ولائحته التنفيذية وتعديلاتهما، والقانون رقم (1) لسنة 2016 بإصدار قانون الشركات ولائحته التنفيذية وتعديلاتهما.</p>	
The Financial Effect of the Material Information on the Company		أثر المعلوم الجوهرية على المركز المالي على الشركة	
No financial effect present		لا يوجد أثر مالي	
<p>Significant Effect on the financial position shall be mentioned if the material information can measure that effect, excluding the financial effect resulting from tenders or similar contracts.</p> <p>If a Listed company, which is a member of a Group, disclosed some material information related to it and has Significant Effect on other Listed companies' which are members of the same Group, the other companies' disclosure obligations are limited to disclosing the information and the financial effect occurring to that company itself.</p>		<p>يتم ذكر الأثر على المركز المالي في حال كانت المعلومة الجوهرية قابلة لقياس ذلك الأثر. و يستثنى الأثر المالي الناتج عن المناقصات و الممارسات و ما يشبهها من عقود.</p> <p>إذا قامت شركة مدرجة من ضمن مجموعة بالإفصاح عن معلومة جوهرية تخصها و لها انعكاس مؤثر على باقي الشركات المدرجة من ضمن المجموعة، فإن واجب الإفصاح على باقي الشركات المدرجة ذات العلاقة يقتصر على ذكر المعلومة والأثر المالي المترتب على تلك الشركة بعينها.</p>	

AB